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Egyszerűsített jegyzőkönyv 
 
Készült Biatorbágy Város Képviselő-testület Oktatási Bizottságának 2012. január 16-án 15 00 
órakor megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak: Fekete Péter, bizottsági elnök 
 Varga László, bizottsági tag 
 Koleszár Kázmér, bizottsági tag  
 Molnárné Czeglédy Gerlinda Cecília, bizottsági tag 
 Tóthné Gyarmati Magdolna, bizottsági tag 
 Tarjáni István, polgármester 
 Szakadáti László, alpolgármester 
 Marx Árpád, iskolaigazgató  
 Korbuly Klára, PMAMI igazgatója 
 Palovics Teréz, Benedek Elek Óvoda vezetője  
 Rack Ferencné, a Német Nemzetiségi Önkormányzat elnöke 
 Ihászné Pálfi Katalin, közoktatási szakértő 
 Márkusné Szanyi Rita, Biatorbágyi Általános Iskola  
 Tamás Gábor, főépítész 
 Dobosy Gáborné, Városüzemeltetési és Beruházási osztályvezető 
 Molnár János, Városgondnokság vezetője 
 Kiss Ildikó, jegyzőkönyvvezető 
 
 
Fekete Péter: Köszöntötte a bizottság tagjait és a meghívottakat. Megállapítja, hogy a bizottság 
határozatképes. Javasolja napirendre felvenni a Biatorbágyi Általános Iskola státuszbővítésének 
kérdését, valamint a biai református iskola létrehozásával összefüggő kérdések megtárgyalását. 
 
A bizottság egyhangú szavazással (4 igen,4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
napirend tárgyalását fogadta el: 
 
Napirend 

1) A polgármesteri hivatal szervezeti és működési szabályzatának módosításáról 

2) Biatorbágy Város Önkormányzata szervezeti és működési szabályzatáról szóló 3/2011. 
(02.25.) önkormányzati rendelet módosításáról 

3) A Kis köz forgalmi rendjével összefüggő kérdésekről 
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4) Biatorbágy Nagyközség Képviselő-testületének a közoktatási intézményi térítési díj és tandíj 
megállapításának szabályairól szóló 1/2006. (02.16.) Ör. sz. rendeletének, valamint ezzel 
összefüggésben Biatorbágy Város Képviselő-testületének az egyes gyermekjóléti ellátásokról 
szóló 8/2009. (10.30.) Ör. sz. rendeletének módosításáról 

5) Pászti Miklós Alapfokú Művészetoktatási Intézmény intézményvezetői pályázatának kiírásáról 

6) Biatorbágy város oktatásfejlesztési koncepciójával összefüggő kérdésekről 

7) Tájékoztató az új iskola építéséről 

8) Tájékoztató új óvoda lehetséges helyszíneiről 

9) Biai református iskola létrehozásával összefüggő kérdések 

10) Biatorbágyi Általános Iskola státuszbővítésének kérdését 

11) A Biatorbágyi Általános Iskola népi ének oktatásával összefüggő kérdésekről 

 

1. A polgármesteri hivatal szervezeti és működési szabályzatának módosításáról 

dr. Kovács András: Röviden ismertette előterjesztését a polgármesteri hivatal szervezeti 
átalakításáról. Elmondta, hogy a változások Titkárságot érintik. Szervezési osztályként működne, 
és ezen belül két iroda létrehozására tett javaslatot. Ebben kapna helyet egy köznevelési referensi 
kolléga, aki az Oktatási Bizottság referenseként is dolgozik majd. Az irodák feladatait, és 
működését az előterjesztésben részletesen leírta. A további átalakítások érintik még a 
városüzemeltetési osztály szervezetét is. A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági 
tag volt jelen a szavazáskor) elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

2. Biatorbágy Város Önkormányzata szervezeti és működési szabályzatáról szóló 3/2011. 
(02.25.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) elfogadásra 
javasolja Biatorbágy Város Önkormányzata szervezeti és működési szabályzatáról szóló 3/2011. 
(02.25.) önkormányzati rendelet módosítását. 

 

3. A Kis köz forgalmi rendjével összefüggő kérdésekről 

A bizottság meghallgatta Dobosy Gáborné tájékoztatóját a köz forgalmi rendjével kapcsolatban.  

Dobosy Gáborné: A sorompót, és a közlekedési táblákat megrongálták. Most új sorompó készül, 
stabilabb anyagból. Amennyiben a Képviselő-testület továbbra is szükségesnek tartja az utca 
zsákutcává alakítását, az átmenő gépjárműforgalom tényleges megszüntetését – melyet mind az 
utca lakói, mind az általános iskola vezetősége támogat, - drasztikusabb lépésekre van szükség. 

Javasolja az utcát beton forgalomelterelő elemekkel lezárni, a betonelemek az utca közepén 
történő elhelyezésével (Kis köz 3. sz. ingatlan előtt). Ez a megoldási lehetőség a Kis köz lakóival 
korábban egyeztetésre került, így a Kis köz 3., 4., 5. és 6. lakói a Karinthy Frigyes utca felé, a Kis 
köz 1. lakója a Dózsa György út irányába tudja gépjárművel elhagyni ingatlanát. A betonelemek 
elhelyezésének várható költsége 200 eFt. 

A bizottság a napirendről nem szavazott.  
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4. Biatorbágy Nagyközség Képviselő-testületének a közoktatási intézményi térítési díj és tandíj 
megállapításának szabályairól szóló 1/2006. (02.16.) Ör. sz. rendeletének, valamint ezzel 
összefüggésben Biatorbágy Város Képviselő-testületének az egyes gyermekjóléti ellátásokról 
szóló 8/2009. (10.30.) Ör. sz. rendeletének módosításáról 

A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) elfogadta a 
tájékoztatót. 

 

5. Pászti Miklós Alapfokú Művészetoktatási Intézmény intézményvezetői pályázatának 
kiírásáról 

A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) támogatja a 
határozati javaslat elfogadását. A polármester felkérte Korbuly Klárát hogy adjon be pályázatot. 

 

6. Biatorbágy város oktatásfejlesztési koncepciójával összefüggő kérdésekről 

A bizottság a napirenddel kapcsolatos tájékoztatót meghallgatta. 

Marx Árpád: ismertette az átszervezésre vonatkozó elképzeléseit.  

Mivel a torbágyi épületben két kis létszámú nyolcadik osztály végez, így ha nem változtatunk, 
akkor itt csak egy első osztály indulhatna. Ennek és az önálló nemzetiségi iskola létrehozásának 
figyelembevételével javasolja, hogy a torbágyi nem nemzetiségi felsőtagozatos osztályok a biai 
épületbe költözzenek. Ez lehetővé tesz egyrészt az egységes felső tagozatos tantestület felállítását, 
másrészt négy új elsőosztály indítását Torbágyon. 

A torbágyi négy első osztály egyike az újonnan létrejövő alapítványi iskola keretében indulhatna. A 
további 3 osztály a jelentkezéseknek megfelelően kerül a nemzetiségi vagy a nem nemzetiségi 
iskola keretei közé. 

Mivel a költözéssel a bia épület megtelik, így a bián induló három első osztályt a Szily Kastély 
felújított részében szándékozik elhelyezni. 

A javaslattal kapcsolatban további egyeztetések szükségesek. 

A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) kéri, hogy a 
szeptemberi tanévindítás figyelembe vételével a Főépítész vizsgálja meg az un. MÁV épületek 
felújításának lehetőségét a művészeti oktatás elhelyezésére vonatkozóan. 

 

7. Tájékoztató az új iskola építéséről 

A bizottság levette a napirendről a téma megtárgyalását. 

 

8. Tájékoztató új óvoda lehetséges helyszíneiről 

Tamás Gábor: Tájékoztatta a bizottság tagjait az új óvoda lehetséges helyszíneiről. Elmondta, 
hogy a forrás melletti terület besorolása most nem alkalmas egy új óvodaépület elhelyezésére, a 
József Attila utcában lévő önkormányzati telek szomszéd telke pedig nem eladó, más, 
óvodaépítésre alkalmas telkünk nincs 

A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) továbbra is 
fontosnak tartja, hogy a település rendelkezzen új óvodaépítésre alkalmas területtel, ezért a forrás 
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melletti terület HÉSZ módosítását, illetve a József Attila utcai önkormányzati telek melletti terület 
tulajdonosával további tárgyalások folytatását kéri. 

9. Biai református iskola létrehozásával összefüggő kérdések 

A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) felkéri a 
Főépítészt, hogy a biai református Iskola elhelyezésével összefüggésben az érintett területen 
induljon el a HÉSZ módosítása és készítse el az elvi megállapodásban vállalt beépítési tervet.A 
költségek fedezetét a bizottság a képviselő-testület 2012. évi költségvetésében javasolja 
biztosítani, továbbá felkéri a Főépítészt, hogy a biai református egyház által eladásra felkínált 
parókia hasznosításának lehetőségét is vizsgálja meg. 

10. Biatorbágyi Általános Iskola státuszbővítésének kérdését 

A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
Biatorbágyi Általános Iskola részére 2 fő tanítói és 2 fő napközis nevelői álláshely meghirdetését 
státuszbővítéssel javasolja. 

 

11. A Biatorbágyi Általános Iskola népi ének oktatásával összefüggő kérdésekről 

 

A bizottság – 3 igen, 1 nem, 1 tartózkodás szavazás (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor)- 
mellett javasolja, hogy a népi ének kör vezetőjével (Magdó Ildikó) a képviselő-testület kössön 
szerződést 3000.- Ft+ áfa óradíjért, heti 10 óra tanításra. A bizottság javasolja a kért, 1.200.000 
Ft biztosítását a 2012. évi költségvetésben. A bizottság kéri, hogy a szerződésben szerepeljen, 
hogy a népdalkör részt vesz a városi ünnepségeken is. 

Fekete Péter: Mivel a képviselő-testület és a Magyar Műhely Alapítvány, Aranyalma Kerek Világ 
Alapítvány közötti együttműködési megállapodás folyamatban van, a megállapodás tervezet 
megvitatására 2012. január 26-a 14 órára rendkívüli Oktatási Bizottsági ülés összehívását 
javasolja. Kéri, hogy a megállapodás tervezet január 23-ára érkezzen meg a Hivatalhoz, a tervezet 
összeállításában az oktatás szakértő is részt vesz. A munkát megköszönte, az ülést 1810-kor 
bezárta. 

 

k.m.f. 

 

Fekete Péter 
Bizottság elnöke 

 


